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Boer, RJC (Rozanne)

Van: vragenvanuitderaad
Verzonden: donderdag 17 september 2020 11:14
Aan: Vos-Hulleman, HM (Heleen); Feddema-Wardenaar, MY (Maya); Kwist-van der Waal, 

G (Gabrielle); Aalst, RPA van (Rumo); Boogaart, A van den (Bram); Hondt, JJ de 
(Joyce); Mosterdijk, D (Diana); Kuiper, NH (Niels); Boer, RJC (Rozanne); Boer, RJC 
(Rozanne); Boer, RJC (Rozanne); Boer, RJC (Rozanne)

Onderwerp: FW: Technische Vragen RES

  

Van: Cees Paas 
Verzonden: donderdag 17 september 2020 11:13:09 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, 
Wenen 
Aan: vragenvanuitderaad 
CC: Arnoud Spruijt; Jan Visser 
Onderwerp: Technische Vragen RES 

Geachte griffie,   
 
onderstaand een aantal technische vragen met betrekking tot de RES 
 
Op de site van het nationaal programma RES staat  het volgende geschreven (bij de FAQ) 
"Ook besparing is een belangrijke doelstelling voor de RES-regio’s en wordt als zodanig meegenomen in de 
RES. De besparing aan CO2-uitstoot die daarmee samenhangt mag niet in de plaats worden gesteld van 
CO2 besparing door duurzame opwek of gebruik van duurzame warmte aangezien in de landelijke 
doelstellingen hiervoor, al is gerekend met een besparingsdoelstelling. " 

1. Graag ontvangen wij de onderbouwing waarom de bestuurlijke werkgroep wel een bod heeft gedaan 
voor energieopwekking, maar geen "bod" heeft gedaan voor besparingsdoelstelling. 

2. Komt deze besparingsdoelstelling nog in de definitieve RES? 
3. Wat is de Sliedrechtse besparingsdoelstelling? 
4. Moet de gemeenteraad van Sliedrecht nog een kader stellen voor de besparingsdoelstelling? 
5. Is het gewenst om de besparingsdoelstelling op te nemen in de reactie op de concept RES? 

In het klimaatakkoord staat het volgende opgenomen over kleinschalige opwekking: 
"Naast de afspraak om tenminste 35 TWh grootschalig hernieuwbaar op land in 2030 gerealiseerd te 
hebben, worden regio’s ook aangemoedigd om kleinschalig zon-op-dak te betrekken in de RES. Hierin 
wordt een autonome groei verwacht van 7 TWh in 2030. Het extra vermogen wat boven deze 7 TWh 
gerealiseerd kan worden, mag meegerekend worden als extra ambitie bovenop de 35 TWh." 
6. Graag ontvangen wij de onderbouwing waarom in de concept-RES kleinschalige opwekking wordt 
uitgesloten? 
7. Is het zinvol om ook aandacht te besteden aan lokale kleinschalige opwekking in de reactie op de 
concept-Res op te nemen? 
 
In de CIP over energiecoöperaties gestuurd in 2018 is het volgende gecommuniceerd naar de raad: 
"Tegelijkertijd koppelen we dit dan graag aan de energieanalyse die momenteel door een extern bureau 
wordt gedaan. Dit onderzoek maakt inzichtelijk wat de toekomstige energieopgave van de gemeente 
Sliedrecht is, waar potentie zit voor energieopwekking door zon, wind en/of water, en waar exact de kansen 
liggen. Door de uitkomsten van dit onderzoek te combineren met inwonersinitiatieven, ontstaat een win-win 
situatie en een gerichte versnelling van de energietransitie." 
8. Is de genoemde energieanalyse betrokken bij de totstandkoming van de concept RES? 
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9. Graag ontvangen we deze energieanalyse, het helpt ons als raad om inzicht te krijgen welke realistische 
kaders we op dit gebied kunnen stellen. 
 
Alvast bedankt voor de beantwoording. 
 
Hartelijke groet,  
 
Cees 
 
 
 


